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odpowiedź na interpelację radnych

Klubu PIS:

An ity Skapczyk, Aleksandry Wysockiej-Siem biegi,

lwony oleksiak, Grzegorza Kołodziejczyka,

Jarosława Hajduka, Andrzeja Kściuczyka,

Sławomir Wrób|a. Marka Gołosza.
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Tychy, 04.04,2019 r.

sygn.
sprawy:

Sprawa:

Osoby do
kontaktu:

DUR.0003.40.2019

Wnioski i Interpelacje radnych

MOSiR Tychy, KS Paprocany
Graiyna Słupińska
691 732 454

Szanowna Pani

Barbara Konieczna

Przewodnicząca

Rady Miasta Tychy

odpowiadając na interpe|ację radnych K|ubu P|S (interpe|acja z dnia 1o.o3.2o19 r.)

w sprawie oŚwiet|enia boisk przy u|. Borowej informuję' Że po przeprowadzeniu kontro|i i badaniu

natęzenia oświet|enia stwierdzono, ze doszło do natura|nego zuŻycia żrÓdeł Światła i przed sezonem
jesiennym zostaną wykonane ponownie pomiary i wymienione wg. potrzeb żrodła światła.

otrzymują:
1. Adresat
2. Radni Klubu PIS
3. Sekretarz Miasta Tychy
4' Jednostka, która przygotowała odpowiedŹ a/a

http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=451861
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